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Augustus 2024 

 
Woensdag 3 juli bracht Zijne Majesteit de Koning een bezoek aan Woerden.  
Hij bezocht ook het Schilderskwartier en buurthuis De Plint. Op pagina 5 vindt  
u een verslag van het bezoek aan buurthuis De Plint. 

Koninklijk bezoek aan buurthuis De Plint 

Foto beschikbaar gesteld door gemeente Woerden. 

Van de voorzitter 

Met dit stukje voldoe ik weer aan het verzoek van de redactie om als voorzitter 
iets te schrijven in deze wijkkrant. Ik ben erg blij met onze actieve redactie en 
daarom wil ik beginnen hen voor hun uitstekende werk eens een keer officieel te 
bedanken. De redactie van drie wijkbewoners is iedere keer weer opnieuw in 
staat om een mooie wijkkrant met veel informatie over onze wijk te laten  
verschijnen. Top en ga zo door! 

Hoewel de zomervakantie voor velen van ons alweer voorbij is, wil ik nog even 
terugkomen op een paar evenementen van voor de zomervakantie. Als eerste 
op de sociale wijkschouw van 19 juni jl. Dit jaar geen wijkschouw op de fiets of  
te voet, maar een bijeenkomst in De Plint over alles wat met welzijn te maken 
heeft. Zie het verslag verderop in deze krant. Erg fijn om deze avond met een 
aantal professionele organisaties voor te bereiden en uit te voeren.  
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Wat kunnen we doen voor elkaar in onze wijk Schilderskwartier?  

Dat was een vraag die het wijkplatform de laatste 
tijd bezighield. Daarom is in plaats van de jaarlijkse 
traditie om met leden van het wijkplatform door de 
wijk te fietsen en te kijken wat er aangepast of  
verbeterd kan worden, een nieuwe insteek bedacht: 
een sociale wijkschouw. Het doel hiervan is  
duidelijk maken waar je als wijkbewoner terecht 
kunt als je te maken hebt met bijvoorbeeld armoe-
de, schulden, ziekte van familieleden (en dus  
mantelzorg), eenzaamheid of burenoverlast. De  
eerste bijeenkomst was op 19 juni jl., in en voor 
buurthuis De Plint. 

Voor veel mensen is hulp vragen best een drempel 
waar men moeilijk overheen durft te stappen. Bij de 
sociale wijkschouw is deze drempel weggehaald 

en kon iedereen vrijblijvend met de verschillende 
hulpaanbieders in gesprek. 

Woonstichting Cazas, gro-up buurtwerk en Hart 
voor Woerden hebben samen met wijkplatform 
Schilderskwartier keihard gewerkt om een program-
ma op te zetten voor de avond van 19 juni. Iedere 
wijkbewoner van het Schilderskwartier kon er  
terecht met hulpvragen. Op artistieke wijze, onder 
meer met behulp van het maken van tekeningen, 
werden de wijkbewoners gestimuleerd en kwamen 
de hulpvragen vanzelf uit de monden van de aan-

wezigen. Ook waren er kleine workshops 
waar vragen konden worden gesteld over 
bijvoorbeeld het opzetten van initiatieven in 
de wijk of schuldhulpverlening.  

De organisatie kijkt met tevredenheid terug 
op deze avond. De wijkbewoners die hulp 
nodig hebben, gaven aan dat op 19 juni 
plotseling het doolhof van organisaties een 
rechte weg werd zonder omwegen.  

Het initiatief sociale wijkschouw is een 
zaadje dat geplant is en er wordt gekeken 
hoe dit idee verder uitgewerkt kan worden.  

Samen voor elkaar, daar doen we het voor! 

             Jolanda van der Spiegel 
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Vervolg van pagina 1 
 
Natuurlijk ook een terugblik op het bezoek van onze koning op 3 juli jl. Het Schilderskwartier stond  
prominent in de belangstelling, met onder andere een bezoek aan de rode kooi en De Plint. Een kleine 
delegatie van het wijkplatform heeft in De Plint met de koning gesproken over de leefbaarheid en sociale 
cohesie in de wijk. Erg leuk om mee te maken en ik ben trots op het feit dat onze wijk hiervoor uitgekozen 
was. Ook hiervan een verslag in deze krant. 

Vlak voor het zomerreces heeft onze gemeenteraad een streep gezet door de aanleg van de Rembrandt-
brug. De financiële situatie van de gemeente laat een dergelijke grote investering niet toe. Erg jammer 
voor de afwikkeling van het doorgaande verkeer door onze wijk. In de gemeenteraadsvergadering in juli 
heb ik nogmaals aandacht voor verbetering gevraagd.  

Tot slot een herhaalde oproep: 
 

 

We zoeken een secretaris van het wijkplatform. 
 
Denk nog eens goed na of dit mogelijk iets voor u of jou is. Ook als de functie van secretaris niet bij je 
past, maar je wilt op een andere manier iets betekenen voor het wijkplatform, neem dan s.v.p. contact 
op (Theo Streng, 06-51485938) of bezoek een wijkplatformvergadering.  
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Een van de vier safaritenten 

Grenzend aan het Brediuspark en slechts 800 me-
ter van het stadscentrum ligt stadscamping Baten-
stein. De camping bestaat sinds 1971 en heeft 115 
standplaatsen, waarvan 64 seizoenplaatsen. Voor 
kortere vakanties zijn 4 safaritenten, 1 trekkershut 
en 8 camperunits beschikbaar. Op het trekkersveld 
kunnen passanten hun tent of caravan voor een of 
enkele nachten op- of neerzetten. Hoewel de cam-
ping dicht tegen het centrum aan ligt is de omgeving 
groen en straalt een weldadige rust uit. Veel cara-
vans zijn gelegen aan prachtige, natuurlijke water-
partijen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sinds anderhalf jaar is Anton de Ruiter (62) beheer-
der van de camping. In het seizoen woont Anton in 
het chalet bij de receptie. Dat betekent dat hij vrijwel 
altijd ‘aan’ staat. Van ’s ochtends zeven tot  
’s avonds zeven is hij in touw. Hij boekt en ontvangt 
nieuwe gasten, wijst ze hun plek, onderhoudt het 
terrein, maait het gras en zorgt er voor dat de sani-
taire ruimte er spic en span uitziet. Verder voert hij 
reparaties uit aan de elektrische en digitale voorzie-
ningen, lost verstoppingen op en houdt de paden bij 
slecht weer begaanbaar. Daaromheen probeert hij 
ook nog wat tijd voor zichzelf te houden, hoewel hij 
voor calamiteiten altijd bereikbaar is.  
Seizoengasten komen vooral voor hun rust, zegt  
Anton, en hebben meestal een zekere leeftijd.  
Velen komen jaar in jaar uit, sommigen al wel dertig 
jaar. Dit zijn vaak gasten uit de grote steden in de 
randstad, die op een flat of in een bovenhuis wonen 
en ‘s zomers de ruimte opzoeken. 
 
Anton vertelt dat de vaste campinggasten elkaar 
goed kennen en in de zomer een soort dorp vormen 
dat in oktober weer wordt opgeheven. De lente 
daarop komen ze weer bij elkaar en gaan ze verder 
waar ze het jaar daarvoor zijn opgehouden. Anton 
kan goed overweg met zijn gasten, maar er zijn wel 

verschillen tussen de mensen. Omdat hij in zijn  
eentje het hele terrein beheert kan hij niet altijd op 
stel en sprong iets repareren of oplossen. Soms 
moet hij gasten hieraan herinneren. De sfeer blijft 
echter altijd gemoedelijk. 
 
Ik spreek Anton in het receptiegebouw. Ons ge-
sprek wordt meerdere keren onderbroken door  
telefoontjes voor boekingen. Tijdens een van die 
telefoontjes besluit ik een rondje over het veld te 
maken. Al gauw blijkt dat mensen het op camping 
Batenstein erg naar hun zin hebben. Een mevrouw 
uit Rotterdam staat de uitgebloeide bloemetjes uit 
de fuchsia te knippen als ik haar aanspreek. Ze 
staat hier nu voor het vijfde jaar en vindt het een 
heerlijke plek. Ze zou er wel het hele jaar willen blij-
ven. Over twee jaar, wanneer haar man met pensi-
oen gaat, willen ze permanent de ruimte gaan zoe-
ken in het oosten van het land, maar tot dan genie-
ten ze ‘s zomers van de Woerdense stadscamping. 
Een echtpaar dat in hetzelfde straatje woont heeft 
voor het eerst een seizoenplaats en is enthousiast 
over het buurtgevoel dat het ervaart. Er is altijd tijd 
voor een praatje en een kopje koffie en niemand 
heeft haast. Het paar denkt er hard over alvast een 
plek voor volgend jaar te boeken. Op het andere 
veld spreek ik een echtpaar uit Houten. Zes jaar  
geleden werden ze door een familielid geattendeerd 
op de camping. De grote camping in het rivierenge-
bied waar ze al vijftien jaar stonden werd steeds 
meer gebruikt als overbruggingsperiode naar een 
nieuw huis. Dat gaf veel onrust en heen en weer 
verkeer van auto’s. Hier is de camping autovrij.  
Bovendien verdween de gezelligheid. Nu zitten ze 
alweer zes jaar te genieten van deze mooie omge-
ving. 
 
Op de weg terug passeer 
ik de vier ruime, volledig 
ingerichte safaritenten. 
Vanuit  de robuuste fau-
teuils op de veranda kijk 
je uit over een van de 
plassen met knotwilgen. 
Heerlijk om in de avond-
zon te mijmeren over het 
goede leven. Een perfec-
te plek voor een mooie  
zomervakantie. 
  
Terug bij de receptie zit Anton nog steeds aan de 
telefoon. Ik pak mijn fiets, steek ten afscheid mijn 
hand op en verlaat de camping via het uitgesleten 
paadje naast de slagboom. 
 
Toon Janssen 

Stadscamping Batenstein: een oase van rust en groen  

Anton de Ruiter voor zijn mini tractor 
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Stichting beheer buurthuis De Plint (St De Plint) 
heeft zich vanaf de oprichting ingezet voor het  
verder ontwikkelen van een door de inwoners van 
de wijk hoog gewaardeerd buurthuis. Om dit te be-
reiken is de samenwerking met de buurtverbinders 
van gro-up buurtwerk, de werkbegeleiders en  
medewerkers van Philadelphia en de samenwerking 
met betrokken ambtenaren van de gemeente van 
groot belang. De gastvrouwen en de initiatiefnemers 
zijn ‘het gezicht’ van buurthuis De Plint; de gast-
vrouwen zorgen voor een warm welkom voor de 
bezoekers en de initiatiefnemers leiden een gevari-
eerd aanbod van activiteiten.  
 
Toch kraakt en piept het hier en daar. Vanaf de start 
in 2022 is er een tekort aan bestuursleden. Dit te-
kort neemt nog verder toe door het aftreden van  
onze zeer actieve voorzitter Kees Epping op uiterlijk 
1 oktober a.s. Vanaf die datum bestaat het bestuur 
uit slechts 2 bestuursleden (huismeester Dave Dros 
en penningmeester a.i. Leo Slingerland). Het be-
stuur wordt ondersteund door de agendabeheerder 
Marry Erkelens en de ontwerper en beheerder van 
de website Jennifer Rill.  
Het zal duidelijk zijn: we zoeken nieuwe bestuurs-
leden! Ideaal zou zijn als we 3 nieuwe bestuursle-
den kunnen verwelkomen voor de functies van 
voorzitter, penningmeester, ontwikkeling en commu-
nicatie. Maar ook als je over andere kwaliteiten  
beschikt kun je wellicht wat betekenen voor St De 
Plint. Heb je interesse, meld je aan per email (zie 
onderaan) en wij nodigen je uit voor een oriënterend 
gesprek.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Het bestuur houdt zich o.a. bezig met de volgende 
onderwerpen. 

Bestuursvergaderingen 
Eens in de drie weken vergadert het bestuur in De 
Plint. De vergaderingen duren ca 1,5 uur. Een  
belangrijk onderwerp is het verder ontwikkelen van 

activiteiten in De Plint. Het doel is een gevarieerd 
en betekenisvol samengesteld assortiment activitei-
ten.  

Agendabeheer 
Agendabeheer betreft het verwerken van aanvragen 
voor het gebruiken van een ruimte in De Plint. Het is 
een vast onderwerp op de agenda van de bestuurs-
vergaderingen. Marry behandelt samen met Dave 
de verzoeken om een ruimte in De Plint te reserve-
ren. Er is sprake van een toenemend aantal aanvra-
gen voor een ruimte. 
 
Beheer van de ruimtes 
Het beheer van de ruimtes is in handen  van de 
huismeester. Dit gaat om zowel technische zaken 
als aankleding van de ruimtes. Een specifiek onder-
werp is de toegangsregeling. Gebruikers van een 
ruimte buiten de standaard openingsuren beschik-
ken over een (geprogrammeerde) sleutel om binnen 
te komen. Een ander groot afgerond project was het  
vervangen van de verlichtingsarmaturen. 

Financieel beheer 
Vanaf 1 januari 2023 incasseert St De Plint de  
bedragen met betrekking tot het gebruiken van de 
ruimtes. Het streven is om tenminste quitte te  
spelen. Dat wil zeggen van deze inkomsten kunnen 
we de onder onze verantwoordelijkheid vallende 
exploitatiekosten betalen.  

Vernieuwingen op korte termijn 
De pilot PlintFilm in het afgelopen voorjaar was suc-
cesvol. We hebben besloten jaarlijks 9 filmhuisfilms 
te vertonen. Jos van Hulsen en Wendy Verbaan 
vormen het PlintFilm-team. We hebben gepland om 
de 16 versleten stoelen in de Rembrandtzaal bin-
nenkort te vervangen door in goede staat verkeren-
de 2e hands stoelen. In augustus worden de verwar-
ming en ventilatie units in alle ruimtes geüpgraded. 
Dit gebeurt in opdracht van CAZAS door Feenstra. 

Help ons! 
Het werk van bestuurslid of van ondersteuner van 
het bestuur is afwisselend en fijn om te doen.  
Bijzonder is ook de samenwerking met de buurtver-
binders van gro-up en met Philadelphia die de  
catering verzorgt. Voor een goed functionerend 
buurthuis is het noodzakelijk dat het bestuur wordt 
aangevuld met een aantal nieuwe krachten.  
Laat jullie huis van de wijk niet in de steek en meld 
je aan bij: 
penningmeester@deplintwoerden.nl  of  
voorzitter@deplintwoerden.nl of 
huismeester@deplintwoerden.nl. 

Leo Slingerland, penningmeester a.i. St De Plint 

Stichting beheer buurthuis De Plint zoekt bestuursleden 

Ifta in De Plint 

mailto:penningmeester@deplintwoerden.nl
mailto:voorzitter@deplintwoerden.nl
mailto:huismeester@deplintwoerden.nl
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De foto’s op deze pagina zijn beschikbaar  gesteld 

door de gemeente Woerden 

Koninklijk bezoek aan buurthuis De Plint 
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Gesprek in de keuken 

Gesprek aan tafel met een kop koffie  

Burgemeester met de koks 

Haakin’ 

Stoelyoga 

Woensdag 3 juli bracht Zijne Majesteit de Koning 
een bezoek aan Woerden. Hij bezocht ook het 
Schilderskwartier en buurthuis De Plint. 
 
Hier werd hij ontvangen door bestuurslid Leo Slin-
gerland en sprak vervolgens met medewerkers van 
de dagbesteding van Philadelphia en van twee  
inwonersinitiatieven. Zij hebben voor deze gelegen-
heid met zijn allen gekookt en zijn van plan om dit in 
de toekomst vaker te doen.  
 
Vervolgens ging de koning samen met de burge-
meester op de koffie in de ruimte waar Samen  
creatief normaal gesproken zit. Zij spraken met het 
wijkplatform, de bedrijfsleider van de Jumbo en de 
buurtverbinder over sociale cohesie en leefbaarheid 
in de wijk en de initiatieven die in buurthuis De Plint 
plaatsvinden met en door bewoners. Hij lustte wel 
een bakkie na de drukte bij de voetbalkooi! Het was 
een zeer ontspannen gesprek.  

Daarna ging de koning door naar een lesje stoel- 
yoga, waar hij aan meedeed nadat de camera-
mensen waren vertrokken. Haakin’ by Marian werd  
verrast door de kennis die de koning bleek te  
hebben over allerlei steken.  
 
Tot slot kwam iedereen aan wie de koning een  
bezoek had gebracht gedurende de dag, naar het 
buurthuis om met koning Willem-Alexander op de 
foto te gaan. Toen hij vertrokken was, werden alle 
mensen naar binnen gevraagd voor een afsluitende 
speech van de burgemeester en om te genieten van 
het heerlijk bereide eten. Met heel veel plezier  
kijken we terug op een mooie en goed geslaagde 
dag. 
 
Inger van Dijk, buurtverbinder/gro-up 
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